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Z á p i s 
z 30. jednání zastupitelstva obce Dražice, konaného dne 21.9.2017 

od 19:00 hodin v zasedací místnosti OÚ Dražice 
________________________________________________________ 
Přítomno:   8 členů zastupitelstva 
  
 
Program jednání:  1. Zahájení, schválení programu jednání, kontrola plnění úkolů 

2. Čerpání rozpočtu 8/2017, rozpočtové opatření č. 9/2017 
3. Majetkové záležitosti 
4. Různé, diskuse 
5. Závěr 

___________________________________________________________________________ 
 

1. Zahájení, schválení programu jednání, kontrola plnění úkolů 
Jednání zahájil a řídil starosta obce Stanislav Flígr, který přivítal přítomné. Dále pověřil starosta obce 
zápisem z jednání ZO pana Lubomíra Smažíka a ověřovateli jmenoval pana Melicha a paní Ing. 
Pospíšilovou. Poté předložil program jednání, který byl řádně zveřejněn. Zastupitelé 8 hlasy schválili 
návrh programu jednání. 
U s n e s e n í   č. 130/2017 
Zastupitelstvo obce Dražice 8 hlasy schválilo návrh programu jednání. 
 
 
 

2. Čerpání rozpočtu 8/2017, rozpočtové opatření č. 9/2017 
1. Starosta obce předložil a okomentoval čerpání rozpočtu obce k 31.8.2017. Zastupitelé vzali 

tuto informaci na vědomí. 
2. Starosta dále předložil a okomentoval rozpočtové opatření č. 9/2017, které schválil. Zastupitelé 

vzali informace na vědomí. 
 
 
 

3. Majetkové záležitosti 
1. Zastupitelé 8 hlasy schválili znění darovací smlouvy, která bude uzavřena mezi obcí Dražice a 

rodiči nově narozených občánků za účelem poskytnutí finančního daru každému dítěti ve výši 
1000,- Kč. Zároveň pověřili starostu podpisem výše uvedené smlouvy. 

2. Zastupitelé 8 hlasy schválili poskytnutí finančního daru na rok 2017 Základní škole a Mateřské 
škole a poskytovateli sociálních služeb Kaňka o.p.s. ve výši 2 000,- Kč. Zároveň schválili znění 
darovací smlouvy a pověřili starostu jejím podpisem. 

3. Starosta informoval o vyhlášení insolvence na paní K.Š., která je zároveň dlužnicí obce. 
Zastupitelstvo 8 hlasy rozhodlo o účetním odpisu nedoplatku dlužnice K.Š. ve výši 20 265,- Kč 
pro nedobytnost. 

4. Starosta informoval o obdržených nabídkách k výměně zdrojů veřejného osvětlení. Zastupitelé 
8 hlasy schválili jako vítěznou nabídku firmy ARM Elektro s.r.o. se sídlem Chýnovská 24, 
39156 Tábor, která nabídla zdroje v celkové výši 418 176,- Kč včetně DPH.  

U s n e s e n í   č. 131/2017 
ad 1) Zastupitelé 8 hlasy schválili znění darovací smlouvy, která bude uzavřena mezi obcí 
Dražice a rodiči nově narozených občánků za účelem poskytnutí finančního daru každému dítěti ve 
výši 1000,- Kč. Zároveň pověřili starostu podpisem výše uvedené smlouvy. 
 
ad 2) Zastupitelé 8 hlasy schválili poskytnutí finančního daru na rok 2017 Základní škole a 
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Mateřské škole a poskytovateli sociálních služeb Kaňka o.p.s. ve výši 2 000,- Kč. Zároveň schválili 
znění darovací smlouvy a pověřili starostu jejím podpisem. 
 
ad 3) Zastupitelstvo 8 hlasy rozhodlo o účetním odpisu nedoplatku dlužnice K.Š. ve výši 20 
265,- Kč pro nedobytnost. 
 
ad 4) Starosta informoval o obdržených nabídkách k výměně zdrojů veřejného osvětlení. 
Zastupitelé 8 hlasy schválili jako vítěznou nabídku firmy ARM Elektro s.r.o. se sídlem Chýnovská 
24, 39156 Tábor, která nabídla zdroje v celkové výši 418 176,- Kč včetně DPH.  
 
 
 

4. Různé, diskuse 
1. Starosta informoval o tom, že byl vypracován dendrologický posudek některých dřevin v obci 

Dražice vzhledem k zajištění bezpečnosti občanů. Na základě posudku byla pokácena jedna 
lípa u kostela a bude pokácen dub před sportovním areálem. Dále bylo rozhodnuto, že 3 kusy 
lip pod kostelem projdou ozdravným řezem a osazením zpevňujícího prvku koruny. Zároveň 
zastupitelstvo rozhodlo, že obec Dražice nebude žádat odbor životního prostředí v Táboře o 
vydání rozhodnutí ke kácení stromořadí topolů v severní části obce. Důvodem je stav stromů, 
které jsou vesměs zdravé a vitální dle posudku dendrologa. 

2. Starosta navrhl pořídit v budoucnu malou komunitní kompostárnu vzhledem k tomu, že dosud 
neplatí obec za likvidaci bioodpadu, ale za několik let tomu tak nebude. Místo pro tuto 
kompostárnu by mohlo být na pozemku získaném od MV ČR. Zastupitelé doporučili připravit 
podklady pro další rozhodnutí. 

3. Starosta navrhl sumarizaci změn, které by bylo třeba zapracovat do případné změny územního 
plánu obce Dražice. Starosta zjistí, jaká opatření bude nutné pro změnu územního plánu 
provést. 

4. Pan Melich se dotázal, jaký je stav přípravy cyklostezky Dražice-Tábor. Starosta odpověděl, že 
prozatím se řeší majetkové vztahy s majiteli pozemků na táborské straně. 

5. Pan Melich upozornil na jámu v komunikaci u Gáliků. Starosta odpověděl, že komunikace se 
nyní opravují. 

 
 

5. Závěr 
Jednání bylo ukončeno ve 20.20 hodin. 
Další jednání se uskuteční 26.10.2017 od 18.00 hodin. 
Zapsal: Lubomír Smažík 
 
 
 
 
............................................................  ............................................................ 
         ověřovatelé zápisu                   starosta obce 
 
 
 
 
 
Vyvěšeno:      Sejmuto: 
 
Ve stejném období byl tento dokument vyvěšen i na elektronické úřední desce OÚ Dražice. 


